
Protokół Nr  92/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 16 maja 2013 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki- p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta - p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski oraz Skarbnik Powiatu -                

p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu- p. Elżbieta Bieniek, dyrektor ZOZ – p. Anna Osłowska wraz z  p. Agnieszką 

Malinowską, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - p. Iwona Urbanowicz i inspektor            

w Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego - p. Sławomir Knapiński. Lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Nidzicki - p. Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej:  

1. Opieka p.o.z. w Powiecie Nidzickim. 

2. Informacja o realizowanych i planowanych projektach w ZOZ.  

II . Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Wynagrodzenia nauczycieli wg stopni awansu zawodowego za miesiące styczeń-kwiecień 2013 r. 

2. Podjęcie decyzji o ogłoszeniu konkursu na Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 

Jagarzewie. 

3. Wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących o wyrażenie zgody na remont i przebudowę sali 

gimnastycznej. 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Uchwała w sprawie: 

1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na „Modernizację ewidencji gruntów i budynków na obszarze 

obrębów ewidencyjnych Jastrząbki, Krajewo, Leśniewo Wielkie, Zaskórki i Zdzięty, gmina Janowiec 

Kościelny, powiat nidzicki, województwo warmińsko-mazurskie oraz przeprowadzenie klasyfikacji 

gruntów, na których nastąpiła zmiana użytków gruntowych”. 

2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 

3. Powołania komisji przetargowej.  

2. Informacja o prowadzonym przez Starostę Nidzickiego postępowaniu w sprawie ustalenia wysokości 

odszkodowania za grunty położone w obrębie Jabłonka, przeznaczone pod drogę powiatową. 

3. Informacja Burmistrza Nidzicy o zgromadzeniu materiału niezbędnego do wydania decyzji podziałowej, na 

podstawie której Powiat Nidzicki nabędzie grunt na poszerzenie ul. Olsztyńskiej. 

4. Informacja o wynajęciu nieruchomości przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli zarządczej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Nidzicy. 

2. Uchwała w sprawie przyjęcia i przekazania sprawozdania finansowego za rok 2012. 

3. Uchwała  w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 

4. Informacja Zarządu Powiatu na podstawie art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. a) - g) ustawy o finansach publicznych. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Przedstawienie wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu w Nidzicy w 

Powiatowym Zarządzie Dróg. 

2. Przedstawienie wyników kontroli przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie                    

w Nidzicy. 

 

Ad. I. 1) 

p. Anna Osłowska poinformowała, że otrzymała zaproszenie na spotkanie 27 maja br. w sprawie p.o.z. w 

Napiwodzie. Poinformowała, że doktor …………………. prawdopodobnie kończy działalność i oddaje opiekę dla 

lekarza ze Szczytna. Mieszkańcy Napiwody mogą stracić możliwość leczenia na miejscu.  

Pan Starosta zapytał, jaka może być rola samorządu w tej sprawie. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że może dojść do tego, że pacjenci przejdą pod lekarza ze Szczytna, jak kiedyś 

w Kozłowie pod lekarza z Działdowa. Tym sposobem będziemy mieli coraz mniej pacjentów.  
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Pan Starosta poinformował, że doktor ……………………. zwróciła się o obniżenie ceny najmu. Zarząd 

podtrzymał swoje stanowisko, więc wypowiedziała umowę. Jeśli wycofa wypowiedzenie, to stanie się ono 

bezprzedmiotowe, jeśli nie, to dalej lokal jest naszą własnością. Zastanowimy się nad jego przeznaczeniem.  

p. Anna Osłowska wobec powyższego stwierdziła, że zacznie szukać lekarza 

Radny Robert Radzymiński zauważył, że lokal jest do zagospodarowania i w pierwszej kolejności na opiekę 

zdrowotną. 

Pan Starosta podkreślił, że Zarządowi zależy, żeby świadczona była opieka zdrowotna w Napiwodzie. 

p. A. Malinowska dodała, że lekarka zwalnia pielęgniarki. Do ośrodków wchodzi lekarz ze Szczytna                         

i  p……………………. będzie u niego pracować. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że mieszkańcom zależy na gabinecie na miejscu, więc zacznie szukać lekarza. 

Pan Starosta odparł, że lokal od 1 sierpnia br. będzie do wynajęcia na gabinet. 

 

Ad. I.  2) 

p. Anna Osłowska poinformowała, że trwa wymiana RTG. Około 20 czerwca będzie wstawiony nowy aparat 

cyfrowy. Ponadto trwa cyfryzacja, która ma być zintegrowana w sieć z RTG.  Trwa również remont pomieszczeń po 

byłej kuchni. Dyrektor  zaznaczyła, że trzeba zwiększyć tę inwestycję o nowe instalacje, rury. Przedłuży się czas 

realizacji. Zapytała, czy jest możliwe przedłużenie. 

Pan Starosta zorientuje się i przekaże później informację Pani dyrektor. 

p. Anna Osłowska przedstawiła planowaną rozbudowę opieki w ZOZ o oddział geriatryczny. Pojawiły się 

możliwości w Funduszach Norweskich. Opracowany został projekt na 60-łóżkowy oddział , przy czym obejmuje on 

piwnicę i parter. Piętro planowane jest w przyszłości na blok operacyjny. Termin składania wniosków przedłużony 

jest do końca czerwca. Ok. 20 czerwca ZOZ planuje złożyć projekt z wnioskiem.  

p. Anna Osłowska zapytała, czy ankietę zapotrzebowania powiatów na infrastrukturę zdrowia wypełniać 

zgodnie z planem i inwestycją. 

Pan Starosta potwierdził. 

 

p. Anna Osłowska i p. A. Malinowska opuściły salę obrad, a  dołączył p. Sławomir Knapiński. 

  

Ad. II. 1. 

p. Sławomir Knapiński omówił wynagrodzenia nauczycieli za 4 m-ce. Zestawienie danych liczbowych 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Zaznaczył, że różnice w wynagrodzeniach w przypadku nauczycieli 

stażystów i kontraktowych można próbować zniwelować w arkuszach organizacyjnych na przyszły rok szkolny. 

Pan Starosta zaznaczył, że dyrektorzy mają próbować zminimalizować koszty nauczania. Podkreślił, aby 

docenić osoby przygotowujące olimpijczyków. Proponował ustalić posiedzenie Zarządu po zaopiniowaniu projektów 

organizacyjnych przez podkomisję oświaty.  

Zarząd przyjął powyższą propozycję. 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że dyrektorzy otrzymali już pierwsze uwagi do arkuszy. 

Pan Starosta powrócił do średnich wynagrodzeń nauczycieli. Uważa, że nie ma na razie konieczności 

podejmowania żadnych działań. Trzeba zminimalizować różnice w płacach w arkuszach organizacyjnych szkół. 

 

Ad. II. 2. 

Pan Starosta poinformował, że rozmawiał z Panią Kurator w sprawie kandydatury p. Borkowskiej na 

stanowisko Dyrektora ZSRiO w Jagarzewie, ponieważ Pani Borkowska dk. czerwca pełni obowiązki. Pani Kurator 

stwierdziła, że musimy ogłosić konkurs na to stanowisko. Konkurs ogłoszony w czerwcu wyłoniłby nowego 

dyrektora od 1 września 2013 r. 

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o ogłoszeniu konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

p. Sławomir Knapiński dodał, że w późniejszym terminie Zarząd podejmie uchwałę powołującą Komisję 

konkursową, w skład której wejdą przedstawiciele organu prowadzącego, przedstawiciele Kuratorium, przedstawiciel 

rady rodziców, przedstawiciel rady pedagogicznej i przedstawiciele związków zawodowych zrzeszających 

nauczycieli. 
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Ad. II. 3. 

p. Sławomir Knapiński poinformował, że Zespół Szkół Ogólnokształcących zamierza wystąpić z wnioskiem             

o wydanie pozwolenia na remont i przebudowę sali gimnastycznej przy ul. Jagiełły zlokalizowanej na dz. nr 63/3 i 

63/4 obręb nr 6 w Nidzicy, dlatego występuje do Zarządu Powiatu, jako właściciela, o wyrażenie zgody na wykonanie 

w/w prac.  

Po zapoznaniu się z dokumentacją, Zarząd Powiatu w Nidzicy wyraził zgodę na remont i przebudowę 

sali gimnastycznej. 

 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. III. 1. 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały w sprawie: 

1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na „Modernizację ewidencji gruntów i budynków na obszarze 

obrębów ewidencyjnych Jastrząbki, Krajewo, Leśniewo Wielkie, Zaskórki i Zdzięty, gmina Janowiec 

Kościelny, powiat nidzicki, województwo warmińsko - mazurskie oraz przeprowadzenie klasyfikacji 

gruntów, na których nastąpiła zmiana użytków gruntowych”. 

2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 

3. Powołania komisji przetargowej.  

Zaznaczyła, że pieniądze na opracowanie są zabezpieczone w budżecie.  

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd podjął uchwałę Nr 276/2013 w sprawie: 

1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na „Modernizację ewidencji gruntów i budynków na 

obszarze obrębów ewidencyjnych Jastrząbki, Krajewo, Leśniewo Wielkie, Zaskórki i Zdzięty, 

gmina Janowiec Kościelny, powiat nidzicki, województwo warmińsko - mazurskie oraz 

przeprowadzenie klasyfikacji gruntów, na których nastąpiła zmiana użytków gruntowych”. 

2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 

3. Powołania komisji przetargowej.  

 

Ad. III. 2. 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że były właściciel gruntów w Jabłonce przejętych pod drogę powiatową 

złożył kolejne zastrzeżenia odnośnie operatu. Przesłała je do rzeczoznawcy, a ten nie zgodził się z nimi i podtrzymał 

swoje dotychczasowe stanowisko.   

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. III. 3. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynęło zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o zebraniu materiału 

niezbędnego do wydania decyzji o podziale nieruchomości przy ul. Olsztyńskiej. Z dniem, w którym decyzja stanie 

się ostateczna, grunt przejdzie z mocy prawa na własność powiatu.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. III. 4. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy                       

o zawarciu umowy z firmą …………………… p. ……………………. na wynajem małej sali dydaktycznej na 

zajęcia teoretyczne w ramach kursu nauki jazdy. Umowę zawarto na okres od 17.04.2013 r. do 17.04.2015 r. 

Miesięczny przychód to 225 zł. Dodała, że cena najmu zostanie w następnym roku zaktualizowana o stopień inflacji. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. IV 1. 

p. Renata Mróz przeczytała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli zarządczej w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Nidzicy. Uwag i zapytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 277/2013 w sprawie przeprowadzenia kontroli zarządczej w 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Nidzicy. 
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Ad. IV. 2. 

p. Renata Mróz poinformowała Zarząd, że zgodnie z art. 32 ust. 2 pkt 4 ustawy o samorządzie powiatowym 

oraz art. 270 ust.1 ustawy o finansach publicznych Zarząd przyjmuje i przekazuje sprawozdanie finansowe Powiatu 

Nidzickiego za rok 2012, które obejmuje: 

1) bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

2) bilans jednostki budżetowej – łączny, wynikający z bilansów samorządowych jednostek budżetowych, 

3) rachunek zysków i strat – łączny, obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat samorządowych 

jednostek budżetowych, 

4) zestawienie zmian w funduszu jednostki – łączne zestawienie, obejmujące dane wynikające z zestawienia 

zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych. 

Omówiła sprawozdanie wraz z załącznikami. Zaznaczyła, że przedstawia się je Radzie Powiatu. 

Zarząd bez uwag podjął uchwałę Nr 278/2013 w sprawie przyjęcia i przekazania sprawozdania 

finansowego za rok 2012. 

 

Ad. IV. 3. 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski o zmiany w budżecie: 

1) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o dokonaniu zmian w planie dotacji celowej powiatach w Dziale 852 

Rozdziale 85203 § 2110 , w podziale na poszczególne powiaty, polegających na przemieszczeniu dotacji pomiędzy 

powiatami, w związku z przeprowadzoną w kwietniu br. analizą wykorzystania miejsc w środowiskowych 

domach samopomocy w okresie styczeń- marzec 2013 r. Po zweryfikowaniu potrzeb. Zgodnie z przyjętymi 

zasadami finansowania ŚDS, ujednolicono wysokość dotacji na 1 uczestnika do wysokości 1000 zł na miejsce 

dzienne i całodobowe. W przypadku Powiatu Nidzickiego nastąpiło zwiększenie dotacji o kwotę 10.698 zł dla 

Środowiskowego Domu Samopomocy przy ul. Młynarskiej w Nidzicy. 

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości. Powyższe zmiany zapisano w Dziale 852 Rozdziale 85203 § 2110. 

2) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o dokonaniu zmian w planie dotacji celowej w powiatach w Dziale 

852 Rozdziale 85202 § 2130  polegających na przemieszczeniu dotacji pomiędzy powiatami. Zmiany wynikają                  

z kwietniowej analizy liczby mieszkańców domów pomocy społecznej umieszczonych w placówkach przed 

dniem 1 stycznia 2004 r., bądź w późniejszym terminie na podstawie decyzji kierującej wydanej przed tym dniem, 

dochodów z tytułu odpłatności mieszkańców oraz miesięcznych kosztów utrzymania mieszkańca w domach 

pomocy społecznej, obwieszczanych przez starostów w Dziennikach Urzędowych Województwa. Dla Powiatu 

Nidzickiego Wojewoda zwiększył dotację o kwotę  66.916 zł na Dom Pomocy w Napiwodzie. 

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości. Zmiany zapisane zostały w Dziale 852 Rozdziale 85202 § 2130. 

Powyższe zmiany, tzn. zwiększenie planu dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 77.614 zł, 

zostały zawarte w uchwale Nr 279/2013 Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013.  

Została ona podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. IV. 4. 

p. Renata Mróz poinformowała, że Zarząd Powiatu w Nidzicy na podstawie art.37 ust.1 pkt 2 lit. od „a”  do „g” 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz.U.2009 r. Nr 157, poz. 1240 ze zm.) podaje do 

publicznej wiadomości dane za rok 2012. Przeczytała projekt przygotowanej informacji. Stanowi on zał. nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 Zarząd jednogłośnie, w nie zmienionej formie, przyjął przedstawioną informację. 

 

Ad. V. 1. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła wyniki kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu w 

Nidzicy w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy. Przypomniała, że zgodnie z planem kontroli komisja rewizyjna 

przeprowadziła realizację zaleceń pokontrolnych audytora. Stwierdzono, że w większości zalecenia wykonano, a kilka 

jest w trakcie realizacji.  p. Elżbieta Bieniek przedstawiła sformułowane przez Komisję wnioski – sugestie tj.: 

  1.  Rozważenie przez Powiatowy Zarząd Dróg użyczenia sprzętu odpłatnie; 

2. Wprowadzenie kart drogowych jednodniowych, co zapewni rzetelność  przejazdów samochodów 

służbowych i zwiększy kontrolę nad rozliczeniami kart; 

3. Komisja Rewizyjna zaproponowała, żeby w skład komisji przetargowej na zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych wszedł członek Zarządu Powiatu. 
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Kontrolujący nie stwierdził nieprawidłowości.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. V. 2. 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki kontroli projektu systemowego pn. „Szansa na przyszłość -

aktywizacja osób zagrożonych wykluczeniem” przeprowadzonej  w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nidzicy w dniach 18-20 lutego 2013 r.  Cztery obszary w ramach programu oceniono jako prawidłowe, 

ewentualnie z potrzebnymi niewielkimi usprawnieniami (bardzo dobrze), a trzy – jako realizowane w sposób 

poprawny z potrzebnymi usprawnieniami (dobrze).  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Pan Starosta poinformował członków Zarządu, że wraz z Panem Burmistrzem - Dariuszem Szypulskim i 

dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Dróg – p. Waldemarem Królikowskim był na spotkaniu z 

Wicemarszałkiem Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie inwestycji na drodze 545. 

Wicemarszałek - Witold Wróblewski poinformował, że ciągle gromadzone są pieniądze na inwestycję, bo 

brakuje na odcinek do Nidzicy. Z przetargów nic nie zostaje. Przedstawiciele samorządu powiatu i gminy udali się 

do Wicemarszałka, aby pokreślić wagę tej inwestycji dla lokalnej społeczności. Uważa, że poszedł czytelny 

komunikat, że bardzo nam zależy, aby ją zrealizowano. Sądzi, że ten komunikat pomoże w podjęciu decyzji. 

Dodał, że trzeba o inwestycje zabiegać, lobbować, ponieważ są bardzo trudne czasy, a potrzeby – wszędzie. 

Marszałek będzie realizować również port lotniczy w Szymanach, a jesteśmy w szczęśliwym położeniu, 

ponieważ przez nasz powiat wiedzie najkrótsza droga z „siódemki”. Zarówno Pan Wicemarszałek, jak i Dyrektor 

Wojewódzkiego Zarządu Dróg twierdzą, że logiczne jest wybudowanie brakującego fragmentu ciągu rowerowo-

pieszego, ale po zakończeniu głównej inwestycji.  

Wobec wyczerpania porządku, Pan Starosta zamknął obrady Zarządu. 

 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

          Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Waldemar Słupski 

 Członek Zarządu 

 / - / Janusz Kwiatek 

 

 


